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 :וכחיםנ

 חברים:

 רה"ע  - מר יעקב פרץ

 מ"מ וסגן רה"ע - עו"ד מימון טולדנו

 חבר - מר אברהם מועלם

 חבר - מר ציון אסולין

 יועצת רה"ע למעמד האישה - גב' פרידה אורן

 חבר -  עו"ד עמנואל סולומונוב

 חבר - יהודה הרצלמר 

 חבר - מר איגור קמר

 חבר - מר מתי אבני

 חבר -   מר אברהם גרינבלום

 סגן רה"ע - מר אריה מיזלס

 עוזרת רה"ע - גב' סימה הירשל

 סגל:

 מהנדס העיר  - מר שמעון דניאל

 מבקר העיריה - מר אלישע שלם

 זברמ ג"מ - מר רונן רוזנפלד

 

 

 על סדר היום:

 

 ישיבת מועצה מן המנין קרית אתא

  (25.4.2018ביום רביעי, י' באייר תשע"ח )
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 אישור תב"רים.  .1

 מתן הנחה בארנונה לחיילי מילואים פעילם. .2

  1, פרק א/1995-הקמת אשכול רשויות מקומיות בהתאם לחוק איגוד ערים התשט"ו .3

 לאשכול רשויות מקומיות.

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

 ערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המניין.  ע:”י. פרץ, רה

 

 אישור תב"רים. 1

הקמת בית ספר נועם בסכום של  2029על סדר היום הגדלת תב"ר  ע:”י. פרץ, רה

שקל. משרד  11,937,000שקל. סך הכול העלות היא  4,176,711תוספת 

מפעל הפיס  שקל. 2,349,000שקל. קרנות הרשות  5,411,000החינוך 

 . 11,937סך הכול  שקל התוספת.  4,176,000

 שהעברנו אליכם: יש כאן את האישורים  

, 2101, תב"ר 2082, תב"ר 2056, תב"ר 2034, תב"ר 1085תב"ר מס'  

, תב"ר 2169, תב"ר 2160, תב"ר 2146, תב"ר 2135, תב"ר 2104תב"ר 

ה בסך . סך כל התקציבים של כל התב"רים האל2210ותב"ר  2200

שקל. וההגדלה של ההפחתה זה לסגור את התב"רים  77,270,654הכולל  

שקל עפ"י הפירוט שנשלח לכם שזה שיפור מבנה בית  1,829,197בסך של 

בחטיבה ב', שיפוץ מט"י ברח' זבולון, תחנות  רבין, אולם הספורט

-האוטובוס בעיר, הסדרי בטיחות קרן היסוד, מעגל תנועה הציונות

-צומת איינשטייןמתנ"ס פלמ"ח, מעון יום בקרית בנימין,  הרצל, מבנה

שיבת ציון, כבישים ותאורה, גני ילדים קרית בנימין והסדר הוגו מולר, 

 שקל. 79,099,851-זה מגיע לעצמאות. סך הכול -צומת מגינים

 3,861חידוש מבנים ישיבה תיכונית בסכום של  2125עדכון תב"ר נוסף  

שקל. הפחתנו סך  250,000זה גם לסגירת התב"ר, מסך תב"ר של  שקל.
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 שקל. 246,139מההשתתפות של משרד החינוך שנתן לנו  3,000הכול 

שקלים. אז הסך  1,657מעלון בית רבין בסכום של  2154ועדכון תב"ר  

והקרנות של  148,000שקלים, כאשר משרד הפנים  200,000הכול הוא 

 שקל. 200,000סוגר , כך שזה 52,000הרשות 

אנחנו מאשרים את החלטת ועדת מישהו מבקש להתייחס? מי בעד?  

 הכספים פה אחד.

 

 מתן הנחה בארנונה לחיילי מילואים פעילים . 2

, יש את הנושא של מתן הנחה בארנונה לחיילי מילואים עפ"י 2סעיף  ע:”י. פרץ, רה

. אנחנו 1992-הנחה מארנונה תשנ"ג תקנות ההסדרים במשק המדינה,

 העברנו לכם את הנושא, גם את ההוראות.

לחיילי מילואים והצעת ההחלטה היא: המועצה מאשרת מתן הנחה  

הנחה מארנונה, פעילים כאמור בתקנות ההסדרים במשק המדינה, 

מ' משטח הנכס,  100עד  5%, בשיעור של 2018-התשע"ח 3תיקון מס' 

 היה במועד שייקבע בתקנות כיום ההתחלה. כאשר תחילת ההנחה ת

 זה הנוסח, מישהו מבקש להתייחס? שאלות הבהרה? 

 לסדיר יש הנחה? לחיילים סדירים? א. מיזלס:

 מן הסתם חייל סדיר אם יש לו, ע:”י. פרץ, רה

 אם יש לו נכס? א. מיזלס:

צריך  אני לא יודע אם הוא בעל משפחה. הואיש לו נושאים אחרים.  ע:”י. פרץ, רה

 לעמוד בזה, סדירים פטורים אוטומטית? 

 לא פטורים. דוברת:

 יש להם הנחות. לחיילים סדירים יש הנחות. ה. יהודה:

 מ'. 70עד  דוברת:

במקרה הזה זו הנחה מיוחדת מ' ראשונים פטורים. הנה תשובה.  70עד  ע:”י. פרץ, רה

 למשרתי מילואים.

 ומשרתי קבע? צ. אסולין:
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כנ"ל יש קבוע בחוק, מה שמותר להם, מה שניתן להם. אם הוא מרוויח  ע:”י. פרץ, רה

ים איש קבע, מן הסתם לא תינתן לו הנחה. אלף שקל 25משכורת של 

 הוא לא שונה מאזרח רגיל.

 אז אין לו. צ. אסולין:

 לא. למה שיהיה לו? הוא משתכר יותר מאזרח רגיל, אז למה? אין הבדל. ע:”י. פרץ, רה

  אני מודה לכולם. אחד.פה מי בעד? 

 

  1995-הקמת אשכול רשויות מקומיות בהתאם לחוק איגוד ערים התשט"ו. 3

 פרק א' לאשכול רשויות מקומיות

הקמת אשכול רשויות מקומיות בהתאם לחוק איגוד  הסעיף השלישי זה ע:”י. פרץ, רה

יחד עם  ,לאשכול רשויות מקומיות 1, פרק א/1995-ערים התשט"ו

השותפות לבקשה כמפורט להלן: קרית אתא, קרית ביאליק, הרשויות 

וביר אל  קרית ים, קרית מוצקין, מועצה אזורית זבולון, רכסים, שפרעם

 מקסור. 

הרעיון הוא להקים אשכולות, לנסות ליצור איזשהו מערך של שיתוף  

פעולה ותעדוף הוצאה, לראות כמובן אם אפשר להשתמש למכרזים 

צור איזשהו מערך פעיל ושוטף בין האשכולות לכל זולים בין הערים ולי

וזה משרד הפנים דוחף ואנחנו בעד. מקווה גם לביצוע, ו מיני, גם לתכנון

 מאוד שהאשכולות האלה ישיגו את התוצאה שלהן.

 . אני מודה לכולם. הישיבה נעולה. תודה רבה לכולם.פה אחדמי בעד?  

 

 סוף הישיבה

  


